

## Styrelsemöte för Örserums IK den 12 augusti 2019.

Närvarande: Marie Andersson, André Trygg, Birgitta Arvidsson, Jane Ydman, Jessica Trygg, Robert Idén och Eva Karlsson

Frånvarande: Martin Karlsson och Joakim Eriksson

- § 1. Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
- § 2. Örserumsdagen. Utvärdering av dagen. Parkeringen gav ca 1400 kr och från det ska kostnader för Festis och bananer dras. Vi diskuterade hur/vad vi skulle kunna göra för att öka vår förenings intäkter vid nästa Örserumsdag. Vi ansåg också att programmet under eftermiddagen borde komprimeras, men att vårt Knattelopp är uppskattat bland barnen.
- § 3. Svisch. Jane redovisade att vi har hittills i år en kostnad på ca 1000 kr för användandet av svisch vid badstranden. Detta bör vi tänka på till nästa år när vi sätter priser på det vi säljer i kiosken.
- § 4. Badplatserna. Vi har fått 11 500 kr för vårt underhåll av badplatserna i Bunnström och Örserum. Vi diskuterade för och emot att fortsättningsvis ha skötseln av Bunnströms badplats. Uppsägning måste ske till 1 september.
- § 5. Arbetsgrupper. Birgitta och Eva tar ansvar för att skapa en arbetsgrupp liknande Grön-ytegruppen, som ska ha en tillsyn/städdag varje månad av vårt klubbhus. Robert, André och Joakim gör en liknande grupp som ska inventera behov som finns på vårt klubbhus. Vi tänker oss att skapa ett årshjul för olika behov och när de ska finnas schemalagda. Vi återkopplar i grupperna i okt/nov.
- § 6. Sommarkiosken. Öppettiderna för kiosken avslutas successivt beroende på väder.
- § 7. Ledare. Till de flesta av våra gruppaktiviteter har vi ledare nu när höstens aktiviteter börjar. Dessvärre har vi svårt att få till ledare till Ninja-gympan. Jessica lägger ut en förfrågan på vår Facebook, så får vi se om någon nappar. Tider och scheman är klara för alla övriga grupper. Dessvärre ligger hemsidan nere igen, så vår Facebook-sida blir vår annonssida så länge.
- § 8. Middag. Den 21/9 har vi en middag på Smålandsgården för ledare och volontärer. Inbjudan skickas ut om ett par veckor.
- § 9. Utbyggnaden. Fakturor för ca 200 000 kr har inkommit. Vi diskuterade hur mycket till i höst, som vår ekonomi tillåter, att vi färdigställer. Robert tar en diskussion med Joakim vad som återstår. Vår tanke är "torrt och tätt" under vintern.
- § 10. Tipspromenader. Vi startar höstens promenader den 8/9 och sen ytterligare tre söndagar. Marie och Jessica tar ansvaret för detta och de tar gärna emot hjälp med frågor och om någon vill baka till fikat.
- § 11. Fotbollssäsongen 2020. Vi har samma ekonomi och upplägg som i år. Bingolottos julkalender som fotbollskillarna ska sälja bör komma till oss mycket tidigare än förra året.

- § 12. Vintern. Är det något speciellt vi behöver tänka på inför vintern. Skidsektionen har sitt under kontroll med spårdragning, men finns något annat? Vi funderar till nästa möte.
- § 13. Matchklockan. Det är inte helt klart med hur vi ska sätta upp den.
- § 14. Bytardag. Lördagen den 19/10 mellan 10.00 – 12.00 anordnar vi en bytardag på ÖIK. Inriktning sport och kläder. Kostnad för dem som vill sälja blir 100 kr/bord och de tar själva ansvar för sin egen försäljning. Föreningen ordnar med fika. Vi affischerar på några platser i byn, förutom på Facebook.
- § 15. HLR. Eva har tagit kontakt med SPF och Hembygdsföreningen i byn för en gemensam utbildning i HLR. Kontakt har tagits med kommunens samordnare i detta, men i skrivandes stund har inget svar kommit.

Nästa möte söndag 1/9 kl 16.00

Eva Karlsson  
Skr.

Jessica Trygg  
Ordf.